

Title (en)

APPLIANCE FOR STORING AND APPLYING A LIQUID.

Title (de)

GERÄT ZUM ABSPEICHERN UND AUFTRAGEN EINER FLÜSSIGKEIT.

Title (fr)

APPAREIL POUR STOCKER ET APPLIQUER UN LIQUIDE.

Publication

**EP 0398936 A1 19901128 (DE)**

Application

**EP 89901944 A 19890123**

Priority

- DE 8800890 U 19880126
- DE 8809114 U 19880715

Abstract (en)

[origin: WO8907053A1] An appliance for storing and dispensing a liquid (1) comprises a container (2; 2.1) with a container wall (21; 21.1), for receiving the liquid (1), and a paint brush (4; 4.1) for withdrawal and essentially flat application of the liquid (1), attached to a removable closure cap (3; 31) removably connected to the container, of which it sealingly covers one opening (22; 22.1) through which the paint brush (4; 4.1) projects into the container. In addition to the closure cap and paint brush, which constitute a first withdrawal-device, a withdrawal device (3; 31.1) for withdrawing the liquid (1) is mounted on the container (2; 2.1). The second withdrawal device (3; 31.1) is designed and arranged essentially for linewise application of the liquid (1) and has a device for controlled release of liquid.

Abstract (fr)

Un appareil pour stocker et appliquer un liquide (1) comporte un récipient (2; 2.1) avec une paroi (21; 21.1), pour recevoir le liquide (1), et un pinceau (4; 4.1) pour prélever et appliquer sensiblement à plat le liquide (1), ledit pinceau étant fixé à un capuchon amovible (3; 31.1) relié de manière amovible au récipient dont il recouvre hermétiquement une ouverture (22; 22.1) par laquelle le pinceau (4; 4.1) passe dans le récipient. Outre le capuchon et le pinceau qui constituent un premier dispositif de prélèvement, un système de prélèvement (3; 31.1) du liquide (1) est monté sur le récipient (2; 2.1). Ce second dispositif de prélèvement (3; 31.1) est conçu et agencé essentiellement pour l'application linéaire du liquide (1) et comporte un système de distribution contrôlée de liquide.

IPC 1-7

**B43K 5/18; B43L 19/00**

IPC 8 full level

**B43K 27/00** (2006.01); **B43K 5/18** (2006.01); **B43L 19/00** (2006.01)

CPC (source: EP KR)

**B43K 5/1845** (2013.01 - EP); **B43L 19/00** (2013.01 - KR); **B43L 19/0018** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

See references of WO 8907053A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8907053 A1 19890810;** AR 244133 A1 19931029; AU 3035289 A 19890825; BR 8907202 A 19910305; CN 1036170 A 19891011; DK 174090 A 19900910; DK 174090 D0 19900720; EP 0398936 A1 19901128; ES 2014349 A6 19900701; FI 903729 A0 19900725; GR 1000629 B 19920911; IL 89069 A0 19890815; IL 89069 A 19920216; JP H03502668 A 19910620; KR 900700305 A 19900813

DOCDB simple family (application)

**EP 8900065 W 19890123;** AR 31306589 A 19890125; AU 3035289 A 19890123; BR 8907202 A 19890123; CN 89101419 A 19890126; DK 174090 A 19900720; EP 89901944 A 19890123; ES 8900263 A 19890126; FI 903729 A 19900725; GR 890100044 A 19890125; IL 8906989 A 19890125; JP 50171089 A 19890123; KR 890701779 A 19890926